



Møde sted: Peter Mastrup
Deltager: Peter, Finn, Lis og Jan
Fraværende: Michael

Dagsorden.

1. Baneudvalget - hvordan går det med opgaverne?

- Nummer på flaghuse skal rettes.
- Bane 2 opmærkes på bilbanen
- Beskæring af træer på bane 2
- Tømning af alle skralde spande inde GJ (nye poser)
- 2 små container sættes ved hoved indgang.
- Rød gummivogn sættes på vindmøllebakke.
- Container sættes frem i ryttergård.

Svar: Dette er fortalt over telefon d. 12/6 til Flemming og sendt på mail samme dag.

2. Checklistens mangler! -

Er opdateret.

3. Grand junior.

- Peter ringer til DMU kontor for at høre om det kan være et problem for udenlandske køre at tilmelde. Ellers findes en løsning over hjemmesiden.

Svar: Kasper Darfelt siger der ikke er nogen problemer med at tilmelde, men et spørgsmål om prioritering, han prøver at nå alle mails han har fået i pinsen. NMK prøver at opfordre udenlandske køre at tilmelde over DMU. Hvis ikke der er mange udenlandske tilmeldinger ved udløb af første frist laves en tilmelding direkte på hjemmesiden

- Evt. bålsteder på terrassen.
- Lis laver ”grill liste” i drop Box.

4. 2. pinsedag - hvad var godt og hvad skal vi forbedre.

- Dankort ved hoved indgangen, der købes en ny som ikke er trådløs.
Svar: Lodal bestiller en.
- Røverløbet ses efter i reglerne. Bla. Køre man i rep. Zone er man ude af heatet, det er stadig den sidste over mål der ryger ud. Man skal måske kun have lov til at føre en omg.
- Kontrol af armbånd for dem der kommer søndag. Det virker rigtig godt med kontrol om mandagen.
- Der oprettes en liste i drop Box med dem som skal ind gratis.
- Der snakkes om at personer som har meldt sig som flagpost til GJ kan få en fribillet til 2.pinsedag.
- 2. pinsedag var en succes trods forholds vis få køre ved tilmeldings frist udløb, men der kom nogle efter anmeldelser. (a/b maxi 28 og C maxi 34) der skal bruges en time pr. heat runde ved sådanne 2 heat.

5. Træningsskole juli.

Peter kontakter Johnson (tid, mad, program)

Svar: Johnson har lovet at være tov holder.

6. Evt.

Der skal afholdes et møde med udvalget inden hold DM

Bestyrelsesmøde MC-afd. d. 11-06-2014



Møde sted: Peter Mastrup

Deltager: Peter, Finn, Lis og Jan

Fraværende: Michael